



The Benjamin Altman School
P.S. 42 Manhattan
71 Hester Street
New York, N.Y. 10002
(212) 226-8410
(212) 941-4815 (Fax)

Ms. May W Lee, Principal

Ms. Olga Lipsky, Assistant Principal

October Newsletter

October 3, 2022

Dear Families,

The school year has gone off to a great start, thanks to the collaboration among all school community members.

October will be kicking off with many exciting enrichment activities.

- Grades K-5 will start Chess instruction with **Chess NYC** and **Impact Chess**.
- Pre-K, K 1st, and 2nd will start dance in cycles throughout the school year with Ms. Elizabeth of **Chen Dance Center**.
- Grades Pre K – 5th will begin receiving soccer instruction through **New York City Football Club** in cycles throughout the school year.
- 3rd-5th graders will receive violin instruction with **Third Street Music School Settlement**.
- 5th graders will be dancing with **Dancing Classroom** this fall semester.

We will also be bringing back our Halloween festivities. Details for this PS 42 tradition will be forthcoming.

Seward Park Field – A shout out to the Seward Park Campus and Principal Scott Conti for allowing PS 42 to use their field during the school day. Their field has provided a safe environment for our students to engage in recreational sports such as soccer, recreational play, and movement activities. Before this offer, we were only slotted and permitted to use the back space of the park, which, despite our efforts to send extra adults to support our teachers, was open to the public. A further collaboration with New Design High School is in the plans for future afterschool activities.

This is the start of many partnerships and collaborations we share throughout the school year.

Please note that schools will be closed on Wednesday, October 5, 2022, in observance of Yom Kippur and October 10, 2022 in observance of Indigenous People/Columbus Day

Sincerely,

May Wong Lee
Principal



本杰明·奥特曼学校
PS42M曼哈顿
喜士打街71号
纽约州纽约 10002

(电话) (212) 226-8410 (传真) (212) 941-4815

校长, Ms. May W Lee

助理校长, Ms. Olga Lipsky

十月通讯

十月 3, 2022

亲爱的家长们,

由于所有学校社区成员之间的合作, 学年有了一个良好的开端。

十月将以许多激动人心的丰富活动拉开序幕。

- K-5年级将开始国际象棋NYC和 **Impact国际象棋的国际象棋教学**。
- 学前班, K一年级和二年级将与**陈氏舞蹈中心**的伊丽莎白女士一起在整个学年中**开始**轮流跳舞。
- Pre K - 5th年级将在整个学年中开始通过**纽约市足球俱乐部**接受足球指导。
- 3-5年级学生将接受**第三街音乐学校**的小提琴教学。
- 今年秋季学期, 5年级学生将与**舞蹈教室**一起跳舞。

我们还将带回我们的万圣节庆祝活动。PS 42传统的细节将很快公布。

Seward Park公园 – 在得到Scott Conti校长同意下, 允许PS42在上学期使用他们的球场。他们的场地为我们的学生提供了一个安全的环境, 让他们可以玩足球, 休闲游戏和运动活动等休闲运动。在这项提议之前, 我们只被安排并被允许使用公园的后部空间, 尽管我们努力派遣额外的员工来支持我们的老师, 但公园还是向公众开放。与新设计高中的进一步合作正在计划未来的课后活动。

这是我们在整个学年中分享的许多伙伴关系和合作的开始。

请注意, 学校将于2022年10月5日星期三, 以纪念赎罪日和10月10日.2022年纪念原住民/哥伦布日关闭

真诚地

校长,

Ms. May W Lee